
10-dagesforespørgsel 

 

Status for klubberne i Aarhus 

 

I Alternativet vil vi gerne have oplyst følgende: 

 

Oversigt over klubber i Aarhus, hvor der oplyses hvilke, der er flyttet ind på folkeskolerne, og hvilke 

der ikke er plan om indflytning på folkeskolerne. 

 

Hvad er status på deres situation? 

 

Med venlig hilsen 

 

Sander Jensen 

Byrådsmedlem Aarhus Byråd for Alternativet 

 


